

攀枝新钢钒股份有限公司 2007 年半年度报告摘要

(上接 D30 版) 7.2.3 现金流量表 攀枝新钢钒股份有限公司 2007 年 1-6 月 单位: (人民币) 元

Table with 5 columns: Item, Consolidated, Company, Parent, and Subsidiary. Rows include operating activities, investing activities, and financing activities.

7.2.4 所有者权益变动表 攀枝新钢钒股份有限公司 2007 年 06 月 30 日 单位: (人民币) 元

Table showing equity changes with columns for Realized Capital, Capital Reserve, Reserve, Surplus Reserve, Unallocated Profit, etc.

所有者权益变动表 (续) 攀枝新钢钒股份有限公司 2007 年 06 月 30 日 单位: (人民币) 元

Continuation of equity changes table with columns for Realized Capital, Capital Reserve, Reserve, Surplus Reserve, Unallocated Profit, etc.

(上接 D32 版) 攀枝新钢钒股份有限公司 2007 年 1-6 月 单位: (人民币) 元

Table with 5 columns: Item, Consolidated, Company, Parent, and Subsidiary. Rows include depreciation, impairment, and other financial items.

国电南瑞科技股份有限公司 2007 年半年度报告摘要

合并所有者权益变动表 国电南瑞科技股份有限公司 2007 年 1-6 月 单位: 元; 币种: 人民币

Table showing equity changes for Guodian Nanrui with columns for Realized Capital, Capital Reserve, Reserve, Surplus Reserve, Unallocated Profit, etc.

母公司所有者权益变动表 国电南瑞科技股份有限公司 2007 年 1-6 月 单位: 元; 币种: 人民币

Table showing equity changes for the parent company with columns for Realized Capital, Capital Reserve, Reserve, Surplus Reserve, Unallocated Profit, etc.